



2024 商務會議專屬禮遇

MICE SPECIAL OFFER

無論是大型會議、年會、新品發表或團建活動，台北遠東香格里拉多元場地與專業團隊為您打造獨特體驗！
2024年12月31日前，預訂至少入住一晚10間客房或以上，且符合最低宴會廳消費，即可任選以下三項專屬禮遇。

Elevate your events at Shangri-La Far Eastern, Taipei. Book by 31 Dec 2024, with our banquet minimum to unlock three exclusive privileges. Make your conference, launch, or team event unforgettable. Contact us to craft your unique experience now.

■ 商務會議專屬禮遇 Exclusive Privileges | 適用日期：即日起至2024年12月31日 Valid until 2024/12/31

- 免費提供迎賓飲料
Complimentary welcome drink
- 根據活動最終帳單消費總額扣除3%金額（不包含服務費及稅金）
3% instant value saving from total event revenue (Excluding service charge and tax)
- 免費升級房型一級（至多兩間客房；套房以上房型不適用於此優惠）
Guestroom one tier category upgrade (a maximum of two rooms, suite and above are not applicable)
- 免費飯店禮車機場接送服務乙次
Complimentary one airport roundtrip for organizer
- 付費入住超過40間房並超過100位宴會客人，免費贈送怡東園LED螢幕
Complimentary LED at East Gate if book over 40 rooms and over 100 meeting guests
- 付費入住超過70間房並超過150位宴會客人，免費贈送香格里拉宴會廳LED螢幕
Complimentary LED at Shangri-La Ballroom if book over 70 rooms and over 150 meeting guests
- 付費入住超過100間房並超過200位宴會客人，免費贈送遠東宴會廳LED螢幕
Complimentary LED at Far Eastern Grand Ballroom if book over 100 rooms and over 200 meeting guests

請電洽(02)2378-8888轉宴會暨會議部分機6024，搶先預訂您所屬意的場地！
For more details, please contact Events Department on (02)2378-8888 ext.6024



台北遠東香格里拉
SHANGRI-LA
FAR EASTERN
TAIPEI

酒店保有修改或終止優惠的權利，恕不另行通知。 Hotel reserves the right to modify or end the offers without notice.